
Referat af Borgerforenings General forsamling d 9 februar 2024.  

Sammen med Gif. 

 

40personer deltog, inkl bestyrelsen. 

 

Helle Skallebæk bød velkommen, hvore�er der blev a�oldt 1 min s�lhed for de Studser der er afgået ved 
døden det sidste år. 

Dagsorden. 

- Valg af dirigent  

Bestyrelsen foreslog – Henning Skallebæk, og han blev valgt. 

Dirigenten kunne konstatere at indkaldelsen �l Generalforsamlingen blev udsendt den 31. januar 2024, og 
er derfor jf. vedtægterne udsendt re�digt. 

- Formandens beretning, se særskilt dokument. 

Spm. Fra salen. 

Carsten Markussen – trafikale forhold, især på Voldsgårdvej – Helle informerede at Borgerforeningen har 
bedt Herning Kommune om at få løst udfordringerne, men det er en sag som Bestyrelsen forfølger – overfor 
kommunen. 

Morten – Snejbjergvej fra grusgraven mod Studsgård er ikke i orden, der er store huller i vejen, og især 
lastbilerne fra og �l Biogasanlægget Studsgård skader /belaster vejen. Studsgård Borgerforening er i 
løbende kontakt med Herning Kommune omkring forholdene. 

Malene Bill. Det er ikke Borgerforeningen der har gang i cykels� debaten / udvikling, det er på ini�a�v fra 
Herning Kommune. Vi er selvfølgelig ak�ve når Herning Kommune kommer og spørg ind �l vores holdning / 
ideer. 

Da Beretningen ikke skal godkendes men kun �l orientering, blev Beretningen modtaget med klapsalver. 

- Regnskab, beretning 

Se særskilt dokument. 

Spm. Fra salen. 

Carsten Markussen, kunne se at slutregningen fra Skaterbanen er komme i 2023 – men den blev jo opretet 
i 2022 – Lise informerede at vi først i 2023 har fået de sidste regninger. 

Regnskab godkendt. 

- Valg af bestyrelse og suppleanter 

Valgt �l bestyrelsen blev Lise, Helle, Malene og Jan 

Supplant – Brian 



Henning Skallebæk indtræder I Bestyrelsen. 

Karen, Brian og Susanna vil gerne tage adhock opgaver for bestyrelsen. 

 

Bilagskontrollant – Kent Jacobsen blev genvalgt. 

- Kon�ngent. 

Bestyrelsen forslog uændret kon�ngent for 2024/25 – blev modtaget og accepteret af de fremmødte. 

 

- Indkommende forslag. 

Der var ikke modtaget forslag fra byen. 

Bestyrelsen fremlagde en revideret ny sæt vedtægter – som egentlig er et udspring fra de forrige vedtægter. 

Der var en enkelt ændring �l forslaget – Teksten ”Formand kan ikke være på valg sam�digt med 
næs�ormand og kasserenen” da bestyrelsen kons�tuerer sig ved førstkommende valg. 

Vedtægterne blev vedtaget. 

- Eventuelt 

Informa�on omkring den grønne bydel – herunder Lejerbo, at der nu endelig sker noget på denne front. 

Der blev fortalt, sammen med GIF omkring den påtænkte sammenlægning af forskellige foreninger i byen. 
Arbejdet vil nu gå i gang 

 

 

 


